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عده ای معلوم الحال که در فتنه 88 حضور مشخص داشتند حالا برای آزاد کردن خودشان به جای اینکه از خجالت مردم بمیرند

دم از آشتی ملی می زنند.

بهترین زن زنی است که نامحرم او را ندیده باشد؛ 

امام جمعه موقت اصفهان با اشاره به آیه ای از قرآن گفت: بهترین زن زنی است که نامحرم او را ندیده باشد. امروز که گاهی
مطلع می شویم در همین اصفهان عروسی ها و جشن ها و مراسمات مختلط و مبتذل برگزار می شود آیا می توانیم جامعه ای

داشته باشیم که ذکر بگویند و پاک شوند؟
به گزارش اسپادانا خبر، حجت الاسلام و المسلمین سید مجتبی میردامادی اظهار کرد: یکی از اهداف پیامبران تزکیه نفس

انسان است و خداوند در سوره شمس بعد از یازده قسم که بیشترین تعداد قسم در قرآن است می گوید آن کسی رستگار می
شود که تزکیه نفس کرده و خود را پاک کرده است.

امام جمعه موقت اصفهان ادامه داد:از خدا می خواهم خداوند به زن های ما حیای بیشتری عطا بفرماید و خانم هایی که هنوز
آخرت در ذهنشان نیامده است و از خدا نترسیده اند توبه کنند.

میردامادی با اشاره به روز امور تربیت و تربیت اسلامی گفت: وظیفه وزارت علوم و دانشگاه ها است که جوانان را تربیت
کنند. نباید فقط به علم پرداخت. البته که علم مهم و عزیز است اما علم بدون تربیت حربهای می شود در دستان یک دیوانه.

وی ادامه داد: مسائل فلسطین بسیار دردناک است و واقعا رهبر انقلاب درست فرمودند که قصه پر غصه فلسطین هر انسان
آزاد و آزادی خواهی را ناراحت می کند و به رنج می آورد.

امام جمعه موقت اصفهان افزود: عده ای معلوم الحال که در فتنه 88 حضور مشخص داشتند حالا برای آزاد کردن خودشان
به جای اینکه از خجالت مردم بمیرند دم از آشتی ملی می زنند. مگر ملت با هم قهر هستند؟ ملت در 22 بهمن نشان دادند که

متحد و قدرتمند زیر سایه اسلام در کنار هم هستند و آن گروهی که آن بی حیایی و فتنه ها را از خود نشان دادند جزو ملت
ایران نیستند.

میردامادی گفت: مظلومیت و محرومیت مردم خوزستان چیزی است که نمی شود از آن گذشت. کارها راه دارد. اما وقتی در
مسائل سیاسی و جناحی خودمان مانده ایم و به فکر خودمان هستیم از این چنین مسائل به سادگی می گذریم. باید مردم

خوزستان را نجات داد.
وی ادامه داد: در پایان سال اقتصاد مقاومتی، مسئولین باید برای مردم گزارش بدهند که چه خدمتی در این سال کرده اند.

درباره مشکلات کشور و تعطیلی کارخانه ها و بیکاری چه کاری کرده اند. مقام معظم رهبری درست و به جا گفته اند که نباید
مشکلات را به گردن دولت های قبلی بیندازیم.

امام جمعه موقت اصفهان گفت: از اجلاس مونیخ تشکر می کنیم که در آن هرچه اسرائیل گفت، سعودی و ترکیه هم گفتند و
اتحاد بی شرمانهای که سالها پشت پرده بود مشخص شد. آیا ایران باعث برهم خوردن آرامش منطقه است؟ ایران اگر وارد

عراق می شود با اجازه دولت ها است و برای کمک به مظلومین می رود.
میردامادی ادامه داد: اسرائیل بداند که امروز ایران می تواند هر نقطه ای از خاک اسرائیل را که می خواهد مورد هدف قرار

دهد و به راحتی اسرائیل را به نابودی بکشاند.
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